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P R O T O K Ó Ł  NR XXXVI/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 14 grudnia 2016 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/  Rajewska – Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 16.20 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Budżet Gminy Kożuchów na 2017 rok – podjęcie uchwał w sprawach: 

    2.1. uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku 

XXXVI/1/16/ 

    2.2. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2017 – 2030.  

    /numer druku XXXVI/2/16/ 

3. Zamknięcie obrad sesji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujące projekty uchwał w sprawach: 

- ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Kożuchów miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych.  /numer druku XXXVI/3/16/ 

Projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty do porządku obrad. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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- ustalenia na terenie Gminy Kożuchów liczby punktów sprzedaży napojów zawierających 

powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży.  /numer druku XXXVI/4/16/ 

Projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty do porządku obrad. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

„Wnioski i interpelacje”.  

Punkt został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Budżet Gminy Kożuchów na 2017 rok – podjęcie uchwał w sprawach: 

    2.1. uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku 

XXXVI/1/16/ 

    2.2. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2017 – 2030.  

    /numer druku XXXVI/2/16/ 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

    3.1. ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Kożuchów miejsc sprzedaży i podawania 

    napojów alkoholowych.  /numer druku XXXVI/3/16/ 

    3.2. ustalenia na terenie Gminy Kożuchów liczby punktów sprzedaży napojów zawierających 

     powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

     sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży.  /numer druku XXXVI/4/16/ 

4. Wnioski i interpelacje. 

5. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2.1. 

Rajewska - Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt budżetu Gminy 

Kożuchów na 2017 rok. /Projekt w załączeniu/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odczytał Uchwałę Nr 599/2016 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 8 grudnia 2016 r. w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Kożuchowa projekcie uchwały budżetowej Gminy Kożuchów 

na 2017 rok, Uchwałę Nr 601/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Zielonej Górze z dnia 8 grudnia 2016 r. w sprawie opinii dotyczącej możliwości 
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sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 

2017 rok.  /Opinie w załączeniu/ 

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu, przedstawiła opinię Komisji 

Gospodarki i Budżetu w sprawie projektu budżetu Gminy Kożuchów na 2017 rok. /Opinia 

w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

Brzezińska Barbara- radna oznajmiła, że podczas głosowania nad projektem uchwały 

w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok, wstrzyma się od 

głosu, co nie oznacza, że jest przeciwko. Radna uzasadniła, że w budżecie Gminy Kożuchów na 

2017 rok nie zostały ujęte ewentualne wydatki na skanalizowanie aglomeracji kożuchowskiej.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, w nawiązaniu do wypowiedzi radnej 

zapytał, czy w przyszłym budżecie gminy są ujęte i naliczone jakiekolwiek kary w sprawie nie 

skanalizowania aglomeracji kożuchowskiej, zgodnie z wydaną dyrektywą Unii Europejskiej. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że kary nie zostały naliczone. 

Brzezińska Barbara- radna oznajmiła, że termin na skanalizowanie został przesunięty do końca 

2016 roku i po tym terminie będzie sprawdzane wywiązanie się z unijnej dyrektywy.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XXXVI/1/16/ 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty bezwzględną większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu – 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 2.2. 

Rajewska - Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2017 – 2030.  

/numer druku XXXVI/2/16/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odczytał Uchwałę Nr 600/2016 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 8 grudnia 2016 r. w sprawie wydania 

opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2017 -2030. /Opinia w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że stopień zadłużenia 

wyniesie około 47%, jeżeli program „500+” pomniejszy budżet.  
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2017 – 2030.  

/numer druku XXXVI/2/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty bezwzględną większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu – 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, podziękował radnym Rady Miejskiej w Kożuchowie za 

pozytywne głosowanie w sprawie budżetu Gminy Kożuchów na 2017 rok. Następnie Burmistrz 

Kożuchowa podziękował Pani Joannie Rajewskiej – Jaworowicz – Skarbnik Gminy za 

przygotowanie budżetu Gminy Kożuchów na 2017 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kożuchów na lata 2017-2030.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Pikulski 

Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, Brzezińska Barbara- radna, 

Szukiełowicz Zdzisław – radny. 

Podczas dyskusji radni przedstawili osobiste kwestie dotyczące uchwalonego budżetu Gminy 

Kożuchów na 2017 rok.  

Do pkt. 3.1. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Kożuchów miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych.  /numer druku XXXVI/3/16/ 

Następnie otworzył dyskusję. 

Jakóbczak Tomasz – radny oznajmił, że chciałby aby przedstawiony projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony podczas styczniowego posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy nie podjęcie omawianego 

projektu uchwały w dniu dzisiejszym będzie skutkowało wygaśnięciem udzielonych zezwoleń. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy stwierdził, że istnieje prawdopodobieństwo, że 

udzielone koncesje i zezwolenia mogą wygasnąć.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy uchwała może zostać 

podjęta na sesji Rady Miejskiej zaplanowanej na dzień 29 grudnia br. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy oznajmił, że projekt uchwały powinien zostać podjęty 

na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował, aby uchwała została 

podjęta w wyznaczonym terminie, a w razie potrzeby zostaną przygotowane i podjęte zmiany do 

uchwały. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa podkreślił, że obecnie są przedsiębiorcy, którzy czekają 

na wydanie koncesji lub zezwolenia.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił aby podjęta uchwała wraz 

z informacją o zmianie poprzedniej uchwały została podana do publicznej wiadomości i była 

ogólnodostępna dla mieszkańców.  

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że w głosowaniu przyjęto 

oba projekty uchwał do porządku obrad, które uprzednio zostały pozytywnie zaopiniowane na 

wspólnym posiedzeniu komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie. Następnie 

Wiceprzewodniczący przypomniał, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w Kożuchowie, radny Tomasz Jakóbczak złożył wniosek o wycofanie dwóch 

projektów uchwał, który nie został przyjęty. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Kożuchów miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych.  /numer druku XXXVI/3/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 2, wstrzymało się od 

głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 3.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia na terenie Gminy Kożuchów liczby punktów sprzedaży napojów zawierających 

powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży.  /numer druku XXXVI/4/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

Jakóbczak Tomasz – radny, zwrócił się z prośbą do Burmistrza Kożuchowa o wyjaśnienie 

sprawy dotyczącej redukcji i reorganizacji w szkołach podstawowych i powstania ewentualnej 

trzeciej podstawówki oraz związanych z tym zwolnień nauczycieli w szkołach podstawowych.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że rząd Rzeczypospolitej Polskiej nie podjął 

jeszcze stosownych ustaw w tej kwestii, więc obecne dyskusje i wyjaśnienia są bezzasadne 

i należy poczekać na odgórne decyzje.  
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Jakóbczak Tomasz – radny stwierdził, że takie rozmowy są już w szkołach prowadzone. 

Następnie radny poinformował, że składa w tej sprawie wniosek oraz propozycję, aby wszystkie 

komisje Rady Miejskiej w Kożuchowie zajęły się tą sprawą. Radny poinformował również, że 

składa wniosek w sprawie określenia możliwości dofinansowania do remontu budynków 

znajdujących się w strefie konserwatorskiej.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poprosił o podanie konkretnej informacji kiedy i gdzie 

Burmistrz Kożuchowa spotkał się w sprawie reorganizacji szkół podstawowych, dodając że 

obecnie gmina nie potrzebuje niepotrzebnych plotek i wprowadzania w błąd. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Burmistrz Kożuchowa 

wystosował pismo do szkół podstawowych w sprawie wytypowania osób lub zespołów, który 

miałby zaproponować zmiany w tej kwestii.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa potwierdził, że takie pisma do szkół zostały 

wystosowane, aby wspólnie przedyskutować z dyrektorami szkół ewentualne zmiany i móc 

przygotować się na decyzje rządu.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy w takim zespole będą 

mogli uczestniczyć również radni Rady Miejskiej.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że ewentualne rozmowy będą prowadzone 

najpierw z dyrektorami szkół, natomiast najpierw trzeba poznać odgórne i konkretne decyzje 

rządu, aby wiedzieć o czym należy dyskutować. 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że w gestii radnych Rady 

Miejskiej jest ustalenie sieci szkół oraz ich obwodów. 

 

Do pkt. 5. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 17:15. 

      

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                Ireneusz Drzewiecki 


